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`Some great examples of exam answers from the most clueless - and inventive - of
students.'

--Times Online, September 19 2008

`very funny examples of children's unintentional humorous gaffes with spelling and
understanding the English language... hilarious.' --Primary Times in Derbyshire,
October 2009

Serialised in The Times Educational Supplement (various issues 2009)

--The Times Educational Supplement, 2009

`The student howlers... you won't know whether to laugh or cry.'

--The Daily Mail, 19th November 2009

Number 1 best-selling, paperback, non-fiction title, in The Daily Telegraph best-sellers
list, 12th December 2009

-- The Daily Telegraph, 12th December 2009
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`packed full of hilarious examples, F in Exams will bring a smile to the face'
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昨晚躺床上因为室友睡了，憋笑憋得我内伤...理科部分尤其好笑。

-----------------------------
哈哈哈哈哈哈數學那部份格外好笑

-----------------------------
好好笑……

-----------------------------
樂死我了。能這麼答題是種才華！

-----------------------------
Hahaha

-----------------------------
2010' remind me my A-level days

-----------------------------
很好玩 在淘宝买了一份电子版

-----------------------------
can't see the humour in it



-----------------------------
很多英文学术名词（terms)原来很多美国人都不懂。差学生太欢乐了。

-----------------------------
not funny

-----------------------------
十分冷了

-----------------------------
不能再冷！啊哈哈哈哈！

-----------------------------
薄薄一本 很快翻完 还是很好笑的 字体印刷排版比较特别

-----------------------------
有的看不清 有的看不懂 其他的好好笑哈哈哈哈哈哈

-----------------------------
放松笑一笑。。。

-----------------------------
逗死了。哈哈哈

-----------------------------
超级有趣的一本书！很薄，一天就能翻完。差生的答案，你会觉得它很无厘头很搞笑，
但对有些答案又不得不佩服，这是长大后的我们所丢失的珍贵东西。
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